
 
Ordstyrer: Kim Degn            Referent: Søren Mikkelsen   Brød: Sidse 
 
Dagsorden: 

 

Ansvarlig Noter 

 
1. Underskrivelse af referat fra 

sidste møde i september. 
 

  

 
2. Arbejdet med timefordeling 

og opgavefordeling, herun-
der fordelingen af dele-
holdslektioner 

 
SD 

• Arbejdet med årets fagfordeling er i 
fuld gang. Vi har som en af de første 
skoler afprøvet den nye digitale fagfor-
deling. 

• I forhold til deleholdslektioner, så har 
forvaltningen beskåret os med ca. 20% 
som omregnet i timetal svarer til ca. 
300 timer. Vi må lave nogle beskærin-
ger på antallet af delehold. De hensyn 
vi vil tage er først og fremmest i for-
hold til klassestørrelser og faglokale-
størrelser. Bl.a. kan nævnes de store 
nye 7.klasser og vores fokus på styr-
kelse af naturfag i overbygningen. 

 
3. Evaluering af indsatsområ-

der 16/17.  

 
PN 

 
• Generelt fortsætter mange af vores nu-

værende indsatser til næste år. 
• Vi oplever at indsatserne generelt har 

givet en øget tilfredshed. Bl.a. har vo-
res valgfagssatsning overordnet set 
været en succes med et varieret udbud 
af valgfag. 

• Ligeledes har der været stor tilfredshed 
med vores indsats omkring profilfag.  

• Satsningen omkring lodret stav-
ning/læsning mener vi giver et godt 
udbytte på baggrund af de forbedrede 
resultater med børnenes læsning og 
stavning. 

• Bevægelsesbåndet i indskolingen vil vi 
flytte fra sidst på skoledagen til midt på 
skoledagen, da eleverne vil have bedre 
gavn af et bevægelsesbreak midt på 
dagen.  

• Læringsledelse har desværre været 
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Mødereferat 
 
Møde i Møde nr. 

Skolebestyrelsen ved Vonsild Skole 7-2016/2017 

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

22.03 2017 Skolen – Personalerum 505 18.30 -21.30 

Faste deltagere 

Faste deltagere 
(KD) Kim Degn, (MZ), Maj-Brit Züger, (SV) Sophie Valeur, (TA) Thorbjørn 
Agerholm, (HZ) Henrik Zoega, (SI) Sidse Opauka, (BN) Birte Mari Vetaas Niel-
sen, (JE) Jette Laursen, (2JØ) Jette Øhlenschlæger, (PN) Peter Nordby, (SD) 
Søren Mikkelsen, (3SE) Stefan Eis Lund+ 2 elevrepræsentanter. 
 
Fraværende/afbud: 

 
Dagsorden: 



 

  Side 2 

 

nedprioriteret i indeværende år, men 
vil blive styrket til næste år. 
 

4. Indsatsområder 17/18 på 
hovedskolen og SCV 
 

 

 
PN/SD/SE 

• Se bilag udsendt med dagsorden. 
• Vedr. valghold. Skolen afventer udspil 

fra ungdomsskolen til april. Vi har nye 
valghold internt på tegnebrættet bl.a. 
Floorball og E-sport. Det nuværende 
valghold trænerspiren vil ikke fortsæt-
te, da omkostninger til eksterne DGI 
konsulenter koster mellem 30-40.000 
kroner. 

• Et forslag til et valgfag kunne være et 
basis niveau matematik eller dansk – 
evt. af en halvårlig karakter. 

• Bestyrelsen udtrykte ros til indskolings-
lærerne i lodret matematik.  

• Indsats i forhold til brug af mobiltelefo-
ner. Punktet sættes på næste mødes 
dagsorden.  
 

5. Arbejdet med Visioner og 
værdier- Der afsættes en 
minimum en time til dette 
arbejde 

 

PN • Der blev udarbejdet nye visioner for 
skolen.  

• Fremadrettet vil arbejdet fortsætte 
med værdier og principper. 

• Der var tilfredshed med arbejdsproces-
sen. 
 

6. Kort orientering om afde-
lingskoordinatorerne 
 

SD • Punktet udgik. 

7.Efterretninger: 
a. Formanden: 
b. Ledelsen: 
• Ny sekretær 
• Nye 7. klasser  
• Arbejdet med udvi-

delse af skolen 
• Arbejdet med en 

multibane 
c. SFO 
d. SCV 
e. Elevråd: 
• Fra elevrådsmøde 
f. Andre: 

 
 

 
Skolen har haft besøg fra forvaltningen og 
arkitekt i forhold til en eventuelt udvidelse af 
skolen. 
 
Barakkerne vil højst sandsynlig blive fjernet, 
da der ikke har været nogen tilladelse siden 
2013.  
 
Resten af punktet var lukket.  
 

  
8. Evt. 
 

  

 


